
 

Referat af kredsstyrelsesmøde tirsdag den 26/9 2023  

Tilstede: LR, ST, MR, MM, TMØ, JR, LB og KM 

 

1. Høringssvar til budget 

    

• På driften er der  

o  Nedlæggelse af distriktsmodellen der kommer til at betyde mindre ledelse på skolerne, der vil få 

størst indflydelse på vores medlemmers arbejdsliv 

o Den halve prisfremskrivning får også en betydning 

o  Seksualundervisning i klubregi, synes jeg, vi skal forhold os til 

o Trivselskonsulentens input og opmærksomhed omkring dette 

• På anlæg er der  

o udskydelse og ændringer i ombygning af Vallensbæk skole 

o udskydelse af for grønning af skolegård på Egholm 

o ombygning af svømmehallerne for færre midler 

 

Merete gennem gik det høringssvar, som FU har lavet på vegne af Vallensbæk Lærerkreds, hvilket medførte 

en god drøftelse omkring de forskellige besparelser, som vi står overfor.  

Merete og Maria laver høringssvaret færdig og sørger for, at det bliver sendt afsted inden i morgen kl.12.00. 

2. Kongres 

Merete lavede en tilbagemelding på kongressen og kom blandt andet ind på: 

o Resolution omkring den økonomiske situation i folkeskolen til politikerne på Christiansborg 

o Strategiske målsætninger blev vedtaget, og dem skal vi arbejde efter de kommende år 

o Krav til OK24 – lukket punkt på kongressen 

o Løn og honorar: Kreds 16’s forslag blev godkendt 

o Vedtægtsændringer: Alle blev godkendt 

o Kontingent: Hovedstyrelsens ønske om en kontingentstigning blev vedtaget 

o Næstformandsvalg blev meget tæt, og det blev Niels Jørgen der vandt valget. Vallensbæk 

Lærerkreds stemte på Niels Jørgen 

 

3. Nyansatte arrangement  

Vores arrangement blev aflyst pga. for få tilmeldte. Vi vil i stedet prøve at lægge det i arbejdstiden altså fra 

14-16, i samarbejde med CBU og Jakob (chef), men så bliver det rent fagligt, og ikke noget socialt i form af 

mad og bowling. 

4. Dialogmøde 

 

Vi har dialogmøde tirsdag d. 10. oktober, og dagsordenen er sendt ud sammen med mødeindkaldelse. 

Merete gennemgik dagsorden. 

Det er vigtigt, at vi får snakket om processen med afskaffelses af distriktslederne, og hvad betydning det får 

for medarbejderne   

 

5. Hvad har vi aftalt  

 

o Merete og Maria laver høringssvar færdig og sender det afsted 

o Merete går videre med nyansat arrangement sammen med Jakob 



o Alle tænker over, hvad der kan siges i forhold til den kommende proces om mindre ledelse på 

skolerne – og om bekymring for basisdansk-eleverne til dialogmødet 

 

6. Facebook 

Vi skriver noget om budget og vores høringssvar i en Blækklat. 

 

7. Evt.   

Vi burde kunne tilgå Intra via Teams, men det kan vi ikke. Merete tager det med videre 

Formanden for skolebestyrelsen på Vallensbæk er gået af, og der er kommet en ny. 

8. Godkendelse af referat      

  

Referatet er godkendt. 


